
 P R O T O K Ó Ł 

 

z połączonego posiedzenia Komisji Inicjatyw, Planowania i Finansów, Komisji Rewizyjnej 

oraz Komisji Spraw Społecznych i Gospodarczych Rady Gminy Białośliwie odbytego w dniu 

11.06.2025 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Białośliwiu.  

Początek posiedzenia - 10:00 

Zakończenie posiedzenia - 17:40 

Obecni członkowie Komisji: Betański Janusz, Brągiel Krystyna, Burzyński Mirosław, Furman 

Tomasz, Kabatek Mateusz, Kozak Maria, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rybak 

Agnieszka, Sonnenberg Krzysztof, Suska Joanna, Szczepańska Paulina, Szweda Rafał, Wolny 

Ryszard. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Dawid Tatera,  

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum i przyjęcia porządku obrad. 

2. Analiza oraz Ocena Raportu o Stanie Gminy Białośliwie za 2024 r.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad 1/ Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Wolny. 

Przedstawił porządek obrad komisji połączonych i prawomocność obrad. Obecnych 13 radnych 

na 15 ustawowego składu. 

Do porządku posiedzenia wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 2/ Podczas posiedzenia omówiono Raport o Stanie Gminy za rok 2024. Dokonano analizy 

rozdział po rozdziale. W przypadku wątpliwości, na zapytania radnych odpowiadał Wójt. 

Raport został opisany z uwzględnieniem uwag z zeszłego roku jakie notował obecny Wójt oraz 

z zapisów z protokołu komisji wspólnej, został rozbudowany i szczegółowo opisany. Notatki 



były również sporządzane przez byłą Zastępce Wójta, niestety w żadnych dokumentach ich nie 

było. Przewodniczący odp., że zapoznał się z Raportem i jego uwagi zostały jak najbardziej 

uwzględnione, brak zastrzeżeń. Miał najwięcej uwag do działalności Lokalnej Grupy Działania, 

ponieważ w poprzednich Raportach było to opisane skrótowo, za mało informacji w tym 

temacie. Zostało to w obecnym Raporcie szczegółowo opisane. Kolejne uwaga to zbyt mało 

informacji na temat światłowodów przy drodze S10. Zostało to też uwzględnione. 

Dyskusja w temacie: 

- światłowodów w Gminie Białośliwie 

- sieci wodociągowej, studni indywidualnych 

- promocja Gminy  i dopracowanie kwestii informatycznych  

Wójt odp., że stworzył koncepcję działania stron internetowych, sposób opisania bazy i kwestie 

promocyjne. Ma nadzieję, że wszystko zostanie zrealizowane w najbliższym czasie. Poprzednia 

władza niestety nie przekazała stron internetowych. Promocja Gminy za pomocą stron 

internetowych.  

- wyniki egzaminów ósmoklasistów 

Raport o Stanie Gminy: 

• -brak informacji na temat schronów na terenie Gminy Białośliwie 

Wójt odp., że na chwilę obecną jest ich brak. Wyznaczone zostały miejsca doraźnego 

schronienia, jest ich 6 i jest to stan na 01.2025 r., dlatego brak zapisów w obecnym Raporcie. 

Kwestia Zarządzania Kryzysowego jest również do poprawy. W najbliższym czasie  

z pracownikiem będzie podejmował decyzje w jaki sposób zespół zarządzania kryzysowego 

ma działać, ponieważ jest od dawna powołany. 

• na obszarze gminy zlokalizowane są trzy stacje bazowe telefonii komórkowej, ujęcie  

w przyszłorocznym Raporcie czwartej sieci Play, która działa od stycznia br.  

w Dębówku Nowym (Maria Kozak) 

• rozwój sieci gazowej przyczynia się do podnoszenia komfortu życia mieszkańców oraz 

zwiększa możliwości ekologicznego ogrzewania budynków i przygotowania ciepłej 

wody użytkowej. Radny Krzysztof Sonnenberg zaznaczył, że jest to informacja słuszna, 

ale z drugiej strony uwaga nie na miejscu. Ekologiczne źródła energii generują 

dodatkowe koszty, które będą musieli ponieść mieszkańcy. Nie uwzględnienie pomp 



ciepła w Raporcie, a wielu mieszkańców skorzystało z programu termomodernizacji 

budynków (ujęto 3 szt.) 

• zabrakło opisu stanu oczyszczalni ścieków, który uległ pogorszeniu na przestrzeni kilku 

lat (K. Sonnenberg) 

• wody deszczowe z ulicy Leśnej oraz Osiedla Leśnego są odprowadzane do strugi 

Białośliwka poprzez separator. Uwaga: radny K. Sonnenberg zaznaczył, że nie jest to 

odprowadzane z całego Osiedla Leśnego, tylko w niewielkiej części do posesji 10 lub 

11 i na tym kończy się całą instalacja deszczowa. Reszta odprowadzana systemem 

kopertowym. 

• ochrona przed substancjami niebezpiecznymi, brak informacji na temat ilości azbestu 

jaki pozostał na terenie Gminy Białośliwie ( K. Sonnenberg) 

• Radnemu K. Sonnenbergowi zabrakło w Raporcie informacji w jaki sposób 

Stowarzyszenia na terenie Gminy, które otrzymują dotacje z budżetu i  prowadzą 

promocje. Wójt odp., że w roku 2024 nie odbywały się takie promocje. Gmina nie była 

promowana przez kluby, które otrzymały dotacje z budżetu.  

• sport i rekreacja - na terenie gminy trenują, biorą udział w rozgrywkach, rozwijają 

talenty i realizują sportowe pasje: piłkarze, tenisiści stołowi, judocy, a także osoby 

zaangażowane w taniec i gimnastykę ogólną kobiet. Nie zostali dopisani tenisiści 

ziemni ( radna T. Rożniatowska – Gwizdowska) 

• brak informacji na temat Radcy Prawnego P. Aliny Chełkowskiej. 

• rozwój zasobów ludzkich w sektorze samorządowym -  brak wykazu Wójtów w 2024 r. 

(dane personalne) 

• czas pracy Przedszkola -  brak informacji na temat uregulowania pracy wraz  

z zapotrzebowaniem rodziców (Teresa Rożniatowska – Gwizdowska) 

 

Ad 3/ Radni wraz z Panem Wójtem omówili sprawy bieżące min.: 

• plan pracy Rady Gminy na najbliższy czas 

• odpowiedzi na wnioski radnych Rady Gminy, brak odp. ze strony Powiatu Pilskiego 

• wniosek Stowarzyszenia GKLS STELLA Białośliwie i odp. udzielona przez Wójta oraz 

Radę Gminy 

• skład komisji stypendialnej – Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Wolny  

i Wiceprzewodnicząca Maria Kozak 



• Wójt poinformował o wczorajszym spotkaniu z Panem A.T., właścicielem działek nr 

913. Temat odszkodowania, operatu szacunkowego w kwocie ok. 105.000 zł, które 

Gmina będzie musiała wypłacić. Konieczność zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie Gminy 

• skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Wiktora Kaji w Białośliwiu, etap prac 

Komisji 

 

Ad 4/ Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący podziękował i zakończył spotkanie.  

 

                                                                

                                                                

                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                          Ryszard Wolny 

 

Sporządziła: Agnieszka Maternowska 


